

1 除 去 憂 愁 遠 離 罪 惡， 心 意 更 新 與 主 親。
 2 為 主 而 活 討 主 喜 歡， 心 中 樂 意 讚 美 主。
 3 十 字 架 上 音 為 我 被 釘， 賜 我 平 安 歸 救 主。
 4 直 到 福 音 傳 到 地 極， 榮 耀 都 歸 聖 名。

1 Turn a - way from sin and sad - ness, Be trans - formed with life a - new.
 2 In your work, with Him find fa - vor, And with joy His prais - es sing.
 3 On the cross sins were for - giv - en; Joy and peace are ful - ly thine.
 4 And re - peat the gos - pel sto - ry 'Til all men His name have heard.

365

何處若有聖靈同在 Where the Spirit of the Lord Is

Where the spirit of the Lord is there is liberty.

THERE IS PEACE
Stephen R. Adams

Stephen R. Adams

— II Corinthians 3:17

何處若有聖靈同在——有平安；
Where the Spir - it of the Lord is, there is peace;

何處若有聖靈同在——有愛心。
Where the Spir - it of the Lord is, there is love.

黑暗籠罩主賜你亮光，生命有希望，聖靈
There is com - fort in life's dark - est hour, There is light and life, there is

同在有安慰與力量，聖靈同在——有平安。
help and pow - er In the Spir - it, in the Spir - it of the Lord.